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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedéseket tervez a kormány, hogy 
támogassa a fogyatékkal élőket? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy békéscsabai édesanya kétségbeesetten fordult a nyilvánossághoz, mivel 47 éves autista lánya 
április óta egy megváltozott jogszabály miatt már csak feleannyit keres, mint előtte. A hölgy eddig 
34 ezer 425 forintot keresett, most havi 14 ezer 256 forintot kap szőnyegszövőként. Lánya 
Békéscsabán, egy nappali ellátást is nyújtó intézményben van hétköznaponként, ahol eddig 
munkarehabilitációban foglalkoztatták több társával együtt. A négyórás munka díjazásáról április 1-
jéig úgy rendelkezett a törvény, hogy azért a bruttó minimálbér 30 százaléka jár. A munkát immár 
nem munkarehabilitációnak, hanem „fejlesztési foglalkoztatásnak“ minősíti a törvény, a díjazást 
pedig a kötelező legkisebb órabérhez méri. Így kap a hölgy az óránkénti 733 forintból mindössze 
220 forintot. Az intézmény a törvényben megfogalmazott kitételt, úgy alkalmazta, hogy „nem lehet 
kevesebb“, tehát a legkisebb díjazást állapította meg.

Szeretném megkérdezni Miniszter urat, hogy hogyan lehetséges, hogy pont a fogyatékossággal 
élőket, -akik a legkevésbé tudnak kiállni magukért, akik talán a legnehezebb anyagi helyzetben 
vannak, akik a legkiszolgáltatottabbak, akik a legkevésbé tudják saját érdekeiket érvényesíteni- 
sújtják olyan intézkedésekkel, ami a mindennapi egzisztenciájukat veszélyezteti, az emberi 
méltóságukat sérti?

Milyen intézkedéseket tehet a kormány, hogy az ilyen és hasonló problémákat mihamarabb 
orvosolja?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.
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